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Datum: 3 oktober 2024 
Plaats: Ieskeet 
Aanwezig: 30 leden  
Afwezig met kennisgeving: 12 leden 
Avondvoorzitter: Martin Nieuwenhuis 
Verslag gemaakt door: Maurice Cremers 

 

Verslag 
 

1. Opening  

De vergadering wordt om 20.00 uur geopend door Martin Nieuwenhuis.  

 
 
2. Welkom en mededelingen, vaststellen agenda 
 
De voorzitter staat stil bij het overlijden van de leden Stef Niessink en Benno Schurink. Er is 
bericht van afwezigheid gekomen van 12 leden. Verder geen mededelingen. De agenda voor 
deze ledenvergadering wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
 
3. Verslag van de vorige ledenvergadering 
 
Het verslag van de vorige ledenvergadering op 5 oktober 2023 - over het 
verenigingsjaar 2022/2023 - wordt ongewijzigd vastgesteld. Het verslag is in te zien 
op de onze website : http://www.hetsteenderslandschap.nl/vereniging/.  
 
 
4. Bestuurszaken 

Het bestuur is in het voorbije verenigingsjaar gevoerd door (in alfabetische volgorde): 
Maurice Cremers (secretaris), Philip van Dijk, Lucas Kalkers, Martin Nieuwenhuis, Frans 
Peelen (penningmeester) en Harry Sesink. Van geen van de bestuursleden loopt de 
benoemingstermijn af.  
 
 
5. Financiën 

a. Verslag penningmeester over boekjaar 2023-2024 

In het voorbije verenigingsjaar (1 juli 2023 t/m 30 juni 2024) waren de inkomsten € 20.921, 
voornamelijk bestaande uit subsidies (€ 13.868) en contributie (€ 2.461). De Bijenvereniging 
Hummelo is opgeheven en heeft hun vermogen van € 937 aan HSL geschonken, WARC heeft 
een eenmalige donatie van € 500 gedaan. De totale uitgaven bedroegen € 13.253. Hieronder 
€ 4.140 aan eenmalige kosten voor aanschaf klepelmaaier en gereedschap voor onderhoud 
boomgaarden + Plantenbos. Er resteerde een positief saldo van € 7.669 (vorig jaar positief 
saldo € 1.706). Het saldo is toegevoegd aan het vermogen van de vereniging, dat hierdoor 
op € 94.242 uitkomt.  

http://www.hetsteenderslandschap.nl/vereniging/
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Het vermogen van HSL is deels gereserveerd om klussen die nu met de hand worden gedaan 
door de vrijwilligers t.z.t. ook machinaal te kunnen uitbesteden, zodat we ook in de toekomst 
aan onze onderhoudsverplichtingen kunnen voldoen. Daarnaast biedt het vermogen ruimte 
voor financiering van nieuwe projecten; voorstellen zijn welkom.  

b. Verslag van de Kascommissie 2023-2024 

De Kascommissie, bestaande uit Wilfred van der Weijden en Hanneke Gosselink-Snelder, 
heeft de controle van de boeken en de kas uitgevoerd. Wilfred van der Weijden meldt: de 
Kascommissie vindt de financiële administratie prima op orde en de balans-stukken 
kloppen.  

c. Vaststelling financieel verslag en decharge bestuur 

De Kascommissie adviseert de aanwezige leden om het bestuur decharge te verlenen voor 
het financiële beleid. De aanwezige leden gaan akkoord onder applaus. De voorzitter dankt 
de kascommissie en de penningmeester. 

d. Benoeming leden van de kascommissie 2024-2025 

De controle van de financiële boekhouding over het boekjaar 2024-2025 zal worden gedaan 
door Hanneke Gosselink-Snelder en Ben Harmsen, waarvoor dank. 
e. Vaststellen contributie 2024-2025 

Het bestuur stelt voor om de contributie te handhaven op het niveau van de voorgaande 
jaren; de leden stemmen daarmee in. Het lidmaatschap van HSL kost vanaf 2024 € 10,- 
per jaar voor alle leden, ook voor leden zonder machtiging (deze was tot nu toe € 12,50 
per jaar). De vereniging heeft op dit moment 266 leden. 
 
 
6. Werkzaamheden en projecten 

a. Nabeschouwing 2023-2024 

Martin Nieuwenhuis geeft een korte nabeschouwing van de werkdagen in het voorbije seizoen; 
de verslagen daarvan zijn terug te lezen op onze website, klik hier. Het aantal actieve leden 
stijgt nog steeds, op de werkdagen zijn gemiddeld 25-35 leden aanwezig.  

Vervolgens doet iedere werkgroep kort verslag van de uitgevoerde werkzaamheden en verdere 
bijzonderheden van het afgelopen seizoen. 

De voorzitter bedankt alle actieve vrijwilligers voor hun inzet en werk.  
 
b. Werkzaamheden + datums werkdagen komend seizoen 
 
De volgende werkdagen zijn gepland: 
 
datum en start-tijd wat doen we?  

zat 02-11-2024, 08.45u Werkdag (ook landelijke natuurwerkdag) 
Wilgen knotten in uiterwaarden 

zat 14-12-2024, 08.45 u Werkdag 

zat 11-01-2025, 08.45 u Werkdag 

http://www.hetsteenderslandschap.nl/werkdagen/
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zat 08-02-2025, 08.45 u  Werkdag 

zat 15-03-2025, 08.45 u Werkdag 

woe 18-06-2025, 18.00 u vrijwilligersavond: activiteit + BBQ 
 
 
c. Ervaringen en ideeën van leden over werkzaamheden 
 
• Ook deze winter willen we weer een actie ‘hagen aanplanten’ uitvoeren. Dit was afgelopen 

jaar erg succesvol, er is door 18 deelnemers voor 1.150 strekkende meter aan hagen 
aangeplant. Doel voor 2025 is om wederom veel nieuwe hagen in ons landschap te krijgen.  

 
 
7. Rondvraag en sluiting 
 
Cor Vredegoor : de toegangsweg naar het Plantenbos is erg slecht, de gemeente zou dit 
moeten onderhouden, maar doet er te weinig aan. HSL gaat dit bij de gemeente aanhangig 
maken. 
 
Rob Krassenberg : is het een idee om bijenhotels in alle boomgaarden neer te zetten ? Vraag 
wordt voorgelegd aan Liset van Heeringen. Zij beantwoordt de vraag na de pauze : insecten 
kunnen op allerlei manieren geholpen worden : door een takkenril, stukje kale grond, stukken 
beplanting niet snoeien en ook door insectenhotels. De voorzitter geeft aan dat wij een aantal 
van deze zaken al doen en er aandacht aan zullen blijven schenken. 
 
Garrit Kets : kan het Plantenbos meer uitnodigend gemaakt worden voor kinderen (zoals in 
het Baakse bos). De voorzitter antwoordt dat we het als HSL vanwege 
eindverantwoordelijkheid rondom veiligheid en periodiek terugkerende keuringstrajecten het 
niet zien zitten om speeltoestellen in het Plantenbos te beheren. Wellicht kan de gemeente 
Bronckhorst hier een rol in spelen. 
 
Bertus Zweverink : zijn er nog HSL-lidmaatschapskaarten voor mensen die een uilenkast 
krijgen en geen lid zijn ? Frans Peelen gaat dit regelen. 
 
Geen andere rondvragen.  
 
De avondvoorzitter bedankt alle aanwezigen en sluit de vergadering om 21.17 uur.   
 
 
 
Na de pauze hield Liset van Heeringen een boeiende presentatie met daarin een groot aantal 
prachtige foto’s van insecten die ze in haar tuin gefotografeerd heeft! 


